
Diskusia na tému Dopad pandémie na agrosektor
Do akej miery je slovenský vidiek schopný zabezpečiť jedlo pre obyvateľov krajiny v situácii, keď má
koronakríza devastačný dopad na celý agrosektor? Podľa poľnohospodárov je ohrozená aj žatva, či
dovoz základných potravín. Situáciu neuľahčuje ani nie práve idálna komunikácia s rezortom
pôdohospodárstva. O tom, ako vyzerá realita v našom agrosektore diskutovali v stredu večer na TA3:
 
Emil Macho, predseda Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory,
Juraj Mačaj, najväčší slovenský producent zemiakov, Agromačaj a.s.
Peter Ježo chovateľ a pestovateľ z PD Mestečko.
 

 


